

## Welcome to Barnabas

**Barnabas Fellowship is catered for university students\* and young adults. No matter whether you are a believer, non-believer or interested to know more about Christianity, you are welcomed to join us!**

We offer a variety of activities every month during February to December to strengthen our beliefs and bonding among brothers and sisters in Christ.

Activity	Time	Venue	Details
Monthly Barnabas Fellowship	The 1st Sunday 2.30-4:30pm	Chapel (opposite the main hall)	Praise & Worship, Games/ Activities, Group discussion, Prayer
Bible Class	The 3rd Sunday 2.30-4pm	Fellowship Room (Behind kitchen) or Chapel (opposite the main hall)	A class focus on a book in the bible led by the fellowship pastor
Monthly home-based life group	The 2 <sup>nd</sup> to 4 <sup>th</sup> weekend (exact date and time to be agreed by each life group)	Life group member's home	Praise & Worship, Bible study, Sharing, Prayer, Dinner

\*Zion Group (university students), meet up every Sunday afternoon. Please contact Jonathan (0491 103 359) for details.

In addition, we also run few events in a year during the Christmas/New year break and long weekends. This includes bible day, BBQ, picnic, hiking, hotpot and Christmas gathering. Dates to be announced during the year.

If you are interested to know more about our fellowship, please do not hesitate to contact Rev Ricky (Fellowship Pastor) 0431 522 582 or Sharon Cheung (Fellowship Coordinator) 0403 066 399

## 歡迎參加巴拿巴團契

巴拿巴團契適合大學生\*、剛畢業人士、在職人士或在職並繼續進修的人士參加。無論是基督徒、未信或慕道人士，都歡迎參加！

每年從二月至十二月期間，我們都提供不同的活動來鞏固我們的信仰和加強主內弟兄姊妹的凝聚力。

活動	時間	地點	細節
巴拿巴團契	每月第一個星期日 下午 2:30 至 4:30	教會副堂 (教會主堂對面)	詩歌分享、破冰遊戲、集體活動、小組討論
聖經班	每月第三個星期日 下午 2:30 至 4:00	團契室 (廚房後面) 或教會副堂 (教會主堂對面)	由團契牧者帶領 經卷式查經
生命小組聚會	每月第二至第四個週末 (具體日期和時間視乎各小組的具體安排)	小組組員住所內	短詩分享、小組查經、小組祈禱、小組晚膳

\*錫安小組 (大學生)，每個週日下午均有聚會。詳情請聯絡 Jonathan (0491 103 359)

此外，我們在聖誕節、新年期間及長週末會舉行團契活動，包括聖經日、燒烤、野餐、遠足、火鍋和聖誕聚會。具體日期會另行通知各團友。

若您想進一步了解我們的團契，歡迎聯絡我們的團契牧者 Rev Ricky (0431 522 582) 或 團契統籌 Sharon Cheung (0403 066 399)